

Halal- Certificate No.: HC_ICA-BC-0624-096- GER-01

Aachen – June 03rd 2024

HALAL CERTIFICATE

شهادة حلال

نشهد بأن الجيلاتين المذكور ادناه والمصنع من قبل شركة

GELITA AG, Gammelsbacher Str. 2, 69412 Eberbach/ Germany

مصنع من مصدر بقرى فقط (جلد وعظم) تم الحصول عليه وفق متطلبات الشريعة الإسلامية بمقتضى معايير الحلال المذكورة ادناه، ولذا فهو صالح للاستهلاك الغذائي والتسويق من قبل المسلمين كمنتج (حلال).
هذه الشهادة صالحة لمدة ثلاث سنوات واحدة من تاريخ إصدارها.

Hiermit bestätigen wir, dass die unten angegebenen Rindegelatine- Produkte der **GELITA AG, Gammelsbacher Str. 2, 69412 Eberbach/ Deutschland** aus Rinderhäuten und/oder –knochen hergestellt werden, die den Islamischen Regeln und den unten angegebenen Normen entsprechen. Dementsprechend können diese von Muslimen als Halal- Produkte konsumiert oder vertrieben werden. **Dieses Zertifikat hat eine Gültigkeit von drei Jahren, ab dem Ausstellungsdatum.**

We herewith certify that the Bovine Gelatin products mentioned below manufactured by **GELITA AG, Gammelsbacher Str.2, 69412 Eberbach/ Germany** are made of bovine hides and/or bones, which are obtained according to Islamic rules and standards mentioned below. It can therefore be consumed or handled by the Muslims as a Halal product.

This certificate is valid for a period of three years from the date of its issuance.

Reference Halal Standards: JAKIM MS 1500:2019, MUI HAS 23201, SMIIC 1:2011,

Scope of Certification: GSO 2055-1
Production and packing of Gelatin
Product Category: C
For the Product: Bovine Gelatin/Gelatin Hydrolysate and Bovine Collagen Hydrolysate/Peptides
GELITA® HST B products
GELITA NOVOTEC® liquid products

This certificate is valid for three years.

Important: For exports, a copy of this certificate must be presented along with the shipping Halal-Certificate.

Wichtig: Bei Exporten muss eine Kopie dieses Zertifikats zusammen mit dem lotbezogenen Halal-Zertifikat vorgelegt werden.



E-Mail: info@halal-certification.org

Web: www.halal-certification.org

A. Nakdali
Adnan Nakdali

Halal- Certification Islamic Centre Aachen